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Vragen van de leden Hoogland (PvdA) en De Boer (VVD) aan de 
staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu over problemen met de wissels op 
het spoor (ingezonden 27 januari 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Wisseldrama treft reiziger»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoe lang reizigers last mogen ondervinden van dit soort 
calamiteiten? Zijn hierover afspraken vastgelegd met ProRail in het beheer-
plan? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u het feit dat er geen reserveonderdelen voorhanden zijn om 
wissels te repareren? 

Vraag 4
Wat doet u om ProRail deze situatie zo snel mogelijk op te laten lossen? 

Vraag 5
Hoe beoordeelt u het feit dat schakelaars die al in «de ban zijn gedaan» en 
sneller slijten dan andere, niet preventief vervangen zijn of worden? 

Vraag 6
Heeft ProRail in uw ogen voldoende kennis in huis om de technische staat 
van het spoor te monitoren? 

Vraag 7
De Tijdelijke commissie onderhoud en innovatie spoor van de Tweede Kamer 
(commissie Kuiken) heeft geconcludeerd dat ProRail onvoldoende zicht heeft 
op de kwaliteit van het spoor; wat doet u om ervoor te zorgen dat ProRail 
maatregelen treft om dat te verbeteren?

1 De Telegraaf, 23 januari 2014
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